
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 14. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 20

Vil ministeren i tabelform oplyse, hvor mange penge der er brugt på byfornyelse år for år i

Københavns Kommune, herunder opgøre både statslige og kommunale byfornyelsesmid-

ler samlet år for år så langt tilbage, som ministeren kan fremskaffe data på?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Martin Geertsen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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